

## Humanitarian Service Description Form

### 人道慈愛服務描述表

Priority will be given to an “Unsung Hero” for THE ONE HK Award.

An unsung hero is someone who is unknown and less established and thus struggling to finance the good he/she wants to do. Therefore, he/she would more seriously need the financial support from THE ONE HK to be able to extend their good causes and benefit the maximum needy.

符合“無名英雄”條件的參賽者將獲優先考慮。

無名英雄較少人為人所認識，也不太著名，他們往往要竭力為所做的好事籌募經費。因此他/她更需要香港無名英雄的獎金的支持，讓他/她能夠更進一步為社會做好事，令最有需要的人受惠。

### Description of candidate's service to humanity

#### 請在下列問題表中描述參賽者的人道慈愛服務

(Word limit for this document: 2000 答案總字數不應多於2000字)

Name of candidate 參賽者姓名: \_\_\_\_\_

#### 1. How does the candidate give totally to the cause every day?

Please tell us:

- What is a typical day like in the life of the candidate?
- How many hours a day does he/she spend working for his/her cause?
- What kind of personal sacrifice has the candidate made?

參賽者如何每天全力投入服務？

請描述:

- 參賽者的日常是怎樣的？
- 參賽者每天投入多少時間在人道慈愛服務上？
- 參賽者為他/她的人道慈愛服務作出了什麼的個人犧牲？







Humanitarian Service Description Form  
 人道慈愛服務描述表

**4. How does he/she work to the highest standards?**

Please tell us:

- a. How does the candidate utilise the resources available to him/her in a restricted environment?
- b. How does his/her service compare with similar services offered in the area?

他/她如何提供最高水平的服務工作？

請描述:

- a. 參賽者如何善用他/她的有限資源？
- b. 他/她的工作對比起其他相似範疇的人道服務有何傑出之處？

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---



**Humanitarian Service Description Form**

**人道慈愛服務描述表**

**5. What values does he/she promote through his/her humanitarian efforts and why?**

他/她透過人道工作，提倡了怎樣的主義？為何他/她要擁護這價值呢？

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

**Humanitarian Service Description Form**  
人道慈愛服務描述表

**6a. Who are the candidate's major supporters/donors for the cause?**

誰是參賽者慈善活動的主要支持者或贊助商？

---

---

---

---

---

---

---

**b. What financial support (In HK dollars) are these supporters / donors offering to the candidate?**

贊助商給予參賽者多少財政支持（以港幣計算）？

---

---

---

---

---

---

---

**c. How much is the annual expenditure for the charitable services that the candidate is performing?**

參賽者的慈善活動平均每年需要多少資金支持（以港幣計算）？

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

**Humanitarian Service Description Form**  
人道慈愛服務描述表

**d. How does the candidate earn their living? Is he/she earning a salary from their servicing organisation?**

參賽者如何支持他/她自身的生活? 他/她有否從其服務機構中支取工資?

---

---

---

---

---

---

---

**e. Has the candidate established any registered charitable organisation to receive donations for his/her service? Please provide the name of the organisation.**

參賽者是否用其已註冊的慈善機構來接收善款? 請提供其慈善機構名稱。

---

---

---

---

---

---

---

**f. How long can the candidate's charitable service last if the funding stops?**

如果沒有善款的支持，參賽者現在的慈善活動可以維持多久?

---

---

---

---

---

---

---



Humanitarian Service Description Form  
人道慈愛服務描述表

**g. How does the candidate make sure his/her service is sustainable in the long run?**

參賽者如何持續發展他/她的人道慈愛服務？

---

---

---

---

---

---

---

**h. If the candidate is finally chosen as a finalist of THE ONE, how will he/she use the award money?**

如果入圍香港無名英雄，參賽者將如何運用這筆獎金？

---

---

---

---

---

---

---

Nominator's signature 提名人簽署:

---

Name 姓名: \_\_\_\_\_

Date日期: \_\_\_\_\_

Candidate's signature 參賽者簽署:

---

Name 姓名: \_\_\_\_\_

Date 日期: \_\_\_\_\_